
 

Protokół nr 31/2017 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 21 marca 2017 r. w godz. 15:30 –16:00  

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komisji         

2. Wojciech Pająk                   – wiceprzewodniczący                                                      

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Piotr Wasiukow       

 
Nieobecni:  

1. Zbysław Wojciech Grajek                                                                                                                                             

2. Sławomir Jan Szeszko                                                                  

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                     

1. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta 

2. Ewa B. Sidorek – Zastępca Prezydenta           

3. Justyna Wołągiewicz  – Kierownik Referatu Urbanistyki           

4. Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP      

5.  Jerzy Gałązka – naczelnik Wydz. OSGK          

6.  Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. GR         

7. Grzegorz Kochanowicz – Prezes PWiK  

8. Zygmunt Szutkiewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji         

9. Marcin Bonisławski – Naczelnik Wydz. Roz. i Fund. Zewn.                                                                                 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych                                

i przypomniał, że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz                         

z materiałami. Zapytał o uwagi do porządku posiedzenia. Wiesław Stelmach skarbnik  Miasta 

poprosił o zmianę kolejności punktów w porządku obrad a mianowicie: punkt 7 zamienić na 

punkt 2, a punkt 2 na punkt 7. Radni zagłosowali i przyjęli zaproponowany  nowy porządek 

obrad komisji. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 30/2017 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach  w dniu 23 lutego 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych               

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2016 roku. 

4. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk.  



5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stref taryfowych przy przewozie 

osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłat za odprowadzanie ścieków 

wód opadowych i roztopowych. 

7. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Piaskowej i Dąbrówka w Suwałkach. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 30-lecia PRL. 

10. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 30/2017 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 23 lutego 2017 r. 

                                                                                                                                                   

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 30/2017 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Naczelnik M. Bonisławski zreferował projekt uchwały. W związku z rosnącą 

atrakcyjnością inwestycyjną miasta zostały scalone działki aby uatrakcyjnić i  utrzymać dobre 

warunki do lokowania nowych inwestycji na terenie Suwalskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0  

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 

objęcie Suwalską Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy 

Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych               

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2016 roku. 

Informacja  stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

  Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Informacja 

Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych   w związku                   



z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz                  

o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2016 roku, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży działek stanowiących własność 

Miasta Suwałk.  

Projekt wniosku stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 W. Stelmach -Skarbnik Miasta poinformował, iż o kupno jednej z działek wystąpił 

radny Rady Miejskiej w Suwałkach.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu wniosku: 

za pozytywną opinią głosowało    –  4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży działek 

stanowiących własność Miasta Suwałk.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stref taryfowych przy przewozie 

osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Głos zabrał J. Gałązka - Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Komunalnej, który przedstawił wyniki analiz aktualnych granic strefy oraz wyniki po 

konsultacjach z przedstawicielami korporacji Taxi. Omówił i przedstawił zmiany  stref  

taryfowych obowiązujących przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta 

Suwałk oraz oznakowanie obszarów stref taryfowych w Mieście Suwałki.  

 Radny W. Pająk zapytał czy została rozważona propozycja  rozszerzenia strefy 

taryfowej o Cmentarz Komunalny na ul. Reja? J. Gałązka odpowiedział, iż po rozmowach               

z korporacjami Taxi, którzy  stwierdzili, że praktycznie nikt nie korzysta z dojazdu taksówkami 

na  teren cmentarza.  

   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stref 

taryfowych przy przewozie osób i ładunków taksówkami na terenie Miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłat za odprowadzanie ścieków 

wód opadowych i roztopowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  



W. Stelmach – Skarbnik Miasta przedstawił  stanowisko prezydenta Miasta w sprawie 

ww. uchwały, które jest niezmienne od sierpnia ubiegłego roku ze zmianą doprecyzowującą                        

o przepisach prawa, które uniemożliwiają wprowadzenie projektu ww. uchwały  ze względów 

prawnych. 

G. Kochanowicz – Prezes PWiK  przedstawił ustawę  o zbiorowym zaopatrzeniu                    

w wodę i odprowadzeniu ścieków oparciu o którą ustanawia się przepisy, które funkcjonują w 

PWiK  w Suwałkach. W której jest mowa o grupach taryfowych, a w Suwałkach jest jedna 

grupa taryfowa i w związku z tym z tej grupy taryfowej nie można wyjąć zgodnie z brzmieniem 

takiego  zapisu ustawowego, nie można  wyjąć pewnej grupy odbiorców, żeby tej kategorii 

odbiorców zaproponować  dopłaty. W związku z tym nie można podjąć uchwały o dopłatę w 

tej kategorii odbiorców a opłatą musiała być objęta cała grupa, a więc wszystkie zakłady 

przemysłowe i te inne, które w tej grupie się znajdują. Prezes  PWiK wyjaśnił, że                              

w przypadku wody mamy  4 grupy taryfowe, w oprowadzaniu ścieków mamy 2 grupy taryfowe 

a w przypadku ścieków opadowych i roztopowych mamy 1 grupę taryfową.  

 Głos zabrał radny T. Czerwiecki  przypomniał, iż ww. projekt uchwały był 

procedowany dość długo i radcy prawni Urzędu zaakceptowali wniosek oraz został podpisany 

przez radcę prawnego. Radny  jest zaskoczony i  zdziwiony, że w tej chwili jest to niezgodne                      

z prawem. Był oburzony takim potraktowaniem sprawy. Wystarczyłoby poinformować                      

o błędach prawnych i można byłoby zmienić zapis w uchwale. 

 Przewodniczący Z. Koncewicz był zdziwiony, że nie było żadnej informacji dotyczącej 

przepisów prawnych. 

 Radny T. Czerwiecki poprosił o uzasadnienie na piśmie opinii radcy prawnego.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  2 radnych  

przeciw                                          –  2 radnych 

wstrzymało się od głosu                –  0   

  Komisja nie wypracowała opinii  projektu uchwały w sprawie  ustalenia dopłat za 

odprowadzanie ścieków wód opadowych i roztopowych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.                      

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Sprawozdanie                               

z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2016 rok, zostało  przyjęte. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Piaskowej i Dąbrówka                              

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

M. Włoskowska  naczelnik wydziału przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia  do sporządzenia planu, który wynika z harmonogramu określonego w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk.  Obszar  rejonu 



ulic Piaskowej  i Dąbrówka obejmuje  tereny zabudowane oraz tereny rolne. Przystąpienie do 

sporządzenia planu wywołane jest ponadto koniecznością uporządkowania tego terenu 

miasta, szczególnie pod względem rozwiązań komunikacyjnych i umożliwienia racjonalnego 

wykorzystania terenów, zgodnie z założonymi w Studium kierunkami polityki przestrzennej 

miasta.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  4 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0   

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Piaskowej                     

i Dąbrówka w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 30-lecia PRL. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Z. Koncewicz przewodniczący komisji zapytał o przeprowadzonej sondzie wśród 

mieszkańców ulicy, czy jest to w jakiś sposób udokumentowane?  Ponieważ komisja nie 

otrzymała żadnych danych potwierdzających wybór nazwy ww. ulicy, tylko w uzasadnieniu 

podane są wyniki sondy. Jak została przeprowadzona procedura rozstrzygnięcia nazwy ulicy?   

 R. Wysocki naczelnik wydziału powiedział, iż z inicjatywy  radnego  Z. R. De-Mezera, 

który był zaangażowany w  tę sprawę, została przeprowadzona sonda  wśród    

mieszkańców ulicy 30-lecia PRL. 

 M. Włoskowska opowiedziała jak  wyglądała sonda od strony praktycznej.  

 E. B. Sidorek zastępca prezydenta przedstawiła przebieg i wnioski ze spotkań                             

z mieszkańcami  ww. ulicy.   

 Radny Z. Koncewicz zapytał jak głosowała komisja powołana w sprawie  nazewnictwa 

ulic? Jaką dała propozycję w sprawie zmiany ww. ulicy? R. Wysocki powiedział, że zespół 

podał propozycję nazwy ulicy na Powstańców Warszawskich.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  3 radnych 

przeciw                                          –  1 radny 

wstrzymało się od głosu                –  0 

   

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany nazwy ulicy                  

30-lecia PRL. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

 



 

Ad pkt. 10 

Wolne wnioski.          

    

 

                               Przewodniczący 

    Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

 

 

         Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


